
 
 PROTOKOLL 
LAHOLMS KOMMUN Plats Vibesgården Veinge 
Ungdomsforum Datum 6/3 2024 
Dnr: KS 2024 82/20  
 
Plats och tid Vibesgården, Veinge, 240306, 10.00-12.00 

  
 

Ungdomar Filip Arvidsson Osbecksgymnasiet 
Erica Larsson Osbecksgymnasiet 
Josefin Gustafsson Osbecksgymnasiet 

Elin Bengtsson Osbecksgymnasiet 

Olivia Lämpegård Lagaholmsskolan 

Edith Hall  Lagaholmsskolan 

Inez Emilsson Lagaholmsskolan 

Laban Skog  Veingeskolan 

Alvar Jardelid Veingeskolan 

Gustav Appelgren Våxtorpsskolan 

Mattias Plichta Våxtorpsskolan 

 

  

Politiker    Thor Gunnar Bjelland, ordförande samhällsbyggnadsnämnden 

    Ove Bengtsson, ordförande kommunstyrelsen 

Peter Berndtsson, vice ordförande kommunstyrelsen 

Anita Fasth, ordförande socialnämnden 

Kjell Henriksson, vice ordförande kommunstyrelsen 

Gudrun Pettersson, ordförande kultur- och folkhälsonämnden 

   
Övriga deltagande Annika Karraziha, kulturchef 

                                         Richard Mortenlind, utbildningschef 

                                         Andreas Meimermondt, förvaltningschef 

samhällbyggnad och kultur 

                                         Maja Svensson, ungdomsteamet 

                                         Lotta Olofsson, Ungilaholm 

                                         Patrik Ekström, Ungilaholm 

                                         Daniel Liljedahl, Ungilaholm 

 
Utses att justera Inez Emilsson   
 
 
Ordförande  __________________________________ 
  Elin Bengtsson 

 
Sekreterare  
 __________________________________ 
 Daniel Liljedahl, Fritidsledare 

 
Justerande __________________________________  Inez Emilsson 
 Inez Emilsson 

 
Time Keeper             __________________________________ 

                   Josefin Gustafsson 
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1. Mötets öppnande 
Thor Gunnar Bjelland öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

 

2.  Val av mötesfunktionärer 
Justerare: Inez Emilsson, Time Keeper: Josefin Gustafsson. 

 

3. Godkännande av dagordning  

Mötet godkänner dagordningen. 

 
4. Genomgång av föregående mötesprotokoll 
Där var inget nämnvärt att gå igenom. 

 

5. Hur kan vi vidareutveckla ungdomsforum? 
 

- Daniel delade ut en uppgift, som innebar att ungdomarna sätter sig ner och 

diskuterar hur vi kan utveckla ungdomsforum. Hur de vill att det ska se ut framöver. 

 

- De får med sig ett protokoll från den 12/8 2023, där de pratade om demokratiarbete 

för 2024. Där fanns det några frågor och vad grupperna hade svarat då. Detta tog de 

med sig tillsammans med en fråga var de vill att avslutningen i maj ska vara.  

 

Grupp 1: 

 

Allmänt: 

- Bättre fix inför möten, tex lokaler. 

- Behåll dagordning och struktur. 

- Bra med workshops så länge tiden passar ämnet. 

- Bjud in lämpliga gäster efter behov. 

- Fika är VIKTIGT, baka! 

 

Utveckling av ungas delaktighet: 

- Få med fler elever och politiker, inte bara elevrådsrepresentanter eller 

”högpresterande”.  

- Politiker och Daniel (som representant för ungdomsforum) ska besöka skolor mer. 

   

Svårigheter:  

- Pengar, prioritera samt spara. 

 

Bredd/fördjupning samt aktiviteter: 

- Besök på kommunen, nämnder och ev. riksdag. 

- Besök av politiker och tjänstemän på skolor! 

 

Grupp 2: 

 

Vidareutveckla ungdomsforum:  

- Politiker bör förklara på ett enklare sätt. 
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- Sprida ungdomsforum på representanternas mentorstid. 

- Politiker kan komma och berätta om ungdomsforum för att sprida ordet och få mer 

engagemang. 

 

 

Vilka aktiviteter vill ni se under 2024: 

- Fler sportevenemang (inte bara fysiska). 

- Lagadisco för mellan och högstadiet. 

 

Medskick till politikerna:  

- Visa sig mer. 

- Förklara på ett enklare sätt. 

 

 

Vi hade sedan en röstning om var vi skulle ha avslutningsmiddagen den 30 maj. 

Strandhotellet blev framröstat som förstaval, Annabelle som andraval och Burgers and 

dreams som tredjeval. 

 

6.  Aktuella ungdomsfrågor 
 

• Info från elevråden 
 

- Osbecksgymnasiet: Ventilationskapaciteten är undermålig utifrån antalet elever i 

klassrummet, det är också väldigt trångt i skolan. Det upplevs även att det är väldigt 

kallt i skolan.   

 

- Lagaholmsskolan: Det har pratats om att ha en ”komma i kapp dag”. Värmen är för 

dålig i klassrummen.  

 

- Våxtorpsskolan: Det pratas om att ta bort ”bofftiden” då ingen tar vara på den. 

 

- Veingeskolan: Det är även kallt i Veingeskolan. Omröstning har skett om att ha en 

”crazy day” på skolan. 

 

  

• Övrig evenemanginfo från Ung i Laholm 
 

- Ung i Laholm berättar om ERASMUS, och möjligheten att följa med till 

Amsterdam i sommar, på ett ungdomsutbyte. 

- Ung i Laholm berättar även om Påsklovet som närmar sig.  

- Även UKM är snart och hänvisar ungdomar att anmäla sig till det. 

 

7. Ungdomars frågor till politikerna  
 

- Har politiken hört något mer om möjligheten att ha praktik på stadshuset? Ove 

Bengtsson svarar att de inte har mer info än tidigare.  
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- När kommer duschbåsen? Inom några veckor svarar Andreas M. 

- Vilka typer av bås? De som redan finns i Veinge svarar Andreas M. 

 

 

8. Politikernas frågor till ungdomsforum 
 

- Ove Bengtsson säger att Laholmshems ombyggnad på Veingeskolan där delar av 

biblioteket kommer göras om till klassrum, inte blir klar innan sommaren. 

- Ove Bengtsson kommer fråga Sofia Larsson om det kan vara en punkt på 

ungdomskonferensen där ungdomarna får vara med och titta på hur 

Lagaholmsskolan ska se ut. 

 
9. Eventuella ansökningar om idépengar 
 

- Två ansökningar inkom, varav den ena gällde paintboll för 16 personer i åldern 15–

19 år. Den blev godkänd av ungdomsforum. Den andra gällde ett typ av hästläger 

för 8 st. högstadieungdomar, den blev nekad av ungdomsforum. 

 

10. Övriga frågor  
 

- Två ungdomar få inte kallelser och mejl från Daniel. Daniel ska försöka lösa detta. 

 

11. Mötet avslutas 
Elin avslutar mötet. 

 

 

 

 

 


